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Pan

Marek Wojil<owski
Prezyde nt Miasta VWoctar/ek

w imieniu mieszkahcow naszego miasta oraz wlasnym wnosze o budowg nawierzchni uricy
Kombatanbw
obecny stan tej ulicy jest w bardzo zty i znxz4co ro2ni siq swoim wygl4dem i estetyka od uric
przyleglych, ktore s4 wyrernontowane i przy tym o wiele bezpieczniejsze.'Na uricv rcinrlitantow
nawierzchnia jest nieutwardzona, z licznymi dziurami i. rozje2dzonym piaskiem. p,ioczas opioor,r,
zu'tlaszcza w okesach jesienno - zimowych mieszkaricy brnq tam w kaluzach oraz btocie, nore
przenosz4 na teren swoich posesji.
Maj4c na uwadze powy2sze, prosze o piln4 budowg wsk azanej wy2ej ulicy.

Dariusz Vfesodwski
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